
Skolebestyrelsesmøde Gug Skole
Dato: Onsdag d. 1. marts

Tidsrum: kl. 18.00-20.00

Sted: Det store mødelokale, kontoret

Til stede:

Alok Shukla (forældrevalgt)
Anne G. Arvidsen (forældrevalgt)
Morten Buus (forældrevalgt)
Morten Hvidberg Secher (forældrevalgt)
Wilma Gitte Walther-Hansen (forældrevalgt)
Lars Søndergaard Pedersen (medarbejderrepræsentant)
Rikke Høg Zimmer (ledelse)
Anne Berg Aaen (ledelse)
Henrik Bilgrau (ledelse)
Liv 9.C
Maja 9.C

Afbud:
Mathilde Nyvang Hostrup
Helene Dahl Gottschalk
Kenneth Hansen (medarbejderrepræsentant)
Lotte Aagaard (ledelse)

Mødeleder: Alok Shukla (forældrevalgt)
Referent: Anne Berg Aaen

Punkt 1: Opfølgning sidste møde

Beskrivelse:
Opfølgning på punkter fra sidste bestyrelsesmøde:

- Indskrivning kommende 0. årgang
- Mindre redigering af princippet for den nye meddelelsesbog (endelig godkendelse)

Forventet varighed: 18.00-18.10

Fremlæggelse af punktet: Rikke

Hensigten med dagsordenspunktet

☒ - Til orientering

☐ - Til drøftelse (herunder sikre input til videre proces/løsning)

☒ - Til beslutning

☐ - Andet

Referat:

Vi har indskrevet 97 elever på kommende 0.klasse. Det betyder, at vi opretter fire klasser.

Det tilrettede princip for meddelelsesbogen blev godkendt af bestyrelsen.

Evt. handlingspunkter/-ansvarlige:



Punkt 2: Nyt fra

Beskrivelse:
Elever:
Eleverne er begyndt at bruge pengene til udsmykning af udskolingsgangen. De vil købe plakater,
planter mv.

Medarbejdere:

Formand/forældrevalgte:

Ledelse:
Vi får fortsat rigtig mange henvendelser fra forældre på Byplanvejens Skole som ønsker at indskrive
deres børn her hos os.

Forventet varighed: 18.10-18.20

Fremlæggelse af punktet: Mathilde

Hensigten med dagsordenspunktet

☒ - Til orientering

☐ - Til drøftelse (herunder sikre input til videre proces/løsning)

☐ - Til beslutning

☐ - Andet

Referat:

Elever:

Medarbejdere:

Formand/forældrevalgte:

Ledelse:
Vi har fortsat mange henvendelser fra forældre på Byplanvejens Skole som gerne vil indskrive

deres børn her hos os.

Evt. handlingspunkter/-ansvarlige:

Punkt 3: Kortere skoledage

Beskrivelse:
På det seneste møde drøftede vi muligheden for kommende skoleår at reducere i skoledagens
længde. Vi nåede frem til, at vi gerne vil forkorte pauserne og derved skabe muligheden for, at
skoledagen bliver tilsvarende kortere. På mødet blev det aftalt, at mellemste og yngste elevråd
skulle drøfte dette forslag, så elevernes perspektiver på kortere pauser tages med i drøftelserne,
inden der tages en endelig beslutning.

Lotte fortæller på mødet om mellemste elevråds tilbagemeldinger, og Henrik fortæller i



samarbejde med Liv og Maja om de ældste elevers tilbagemeldinger. I forlængelse heraf drøftelse
og endelig beslutning om skoledagens længde fra kommende skoleår.

Forventet varighed: 18.20-18.50

Fremlæggelse af punktet: Henrik og Lotte

Hensigten med dagsordenspunktet

☐ - Til orientering

☒ - Til drøftelse (herunder sikre input til videre proces/løsning)

☒ - Til beslutning

☐ - Andet

Referat:

Henrik fremlagde elevernes perspektiver på, hvordan de oplever skoledagens nuværende længde,

og hvad en kortere skoledag vil betyde for dem. Eleverne har været optagede af, at der ville være

færre konflikter i frikvartererne, hvis de var kortere. Derudover pegede eleverne på, at man

sagtens kunne nå de ting, man skal i sin pause, selvom den evt. forkortes.  Derud vil skoledagen

ikke føles så uoverskuelig, og der vil være mere plads til fritidsinteresser om eftermiddagen.

På baggrund af tilbagemeldingerne fra eleverne og de tidligere drøftelser med personalet og i

bestyrelsen vedtages det, at pauserne afkortes til kommende skoleår.

Evt. handlingspunkter/-ansvarlige:

Punkt 4: Timefordeling kommende skoleår

Beskrivelse:
Fordeling af lektioner og fag på de enkelte årgange til kommende skoleår skal besluttes. Bilag er
vedhæftet, hvoraf ledelsens forslag til fordeling sammenholdt med UVM’s forslag fremgår.

Rikke fortæller lidt om tankerne bag ledelsens forslag, herefter mulighed for drøftelse inden
endelig beslutning.

Forventet varighed: 18.50-19.15

Fremlæggelse af punktet: Rikke

Hensigten med dagsordenspunktet

☐ - Til orientering

☒ - Til drøftelse (herunder sikre input til videre proces/løsning)

☒ - Til beslutning

☐ - Andet

Referat:



Rikke fortalte om UVM`s mindste timetal sammenholdt med vores nuværende timefordeling.

Rikke fortalte om vores udspil til timetallet for kommende skoleår. Generelt ligger Gug Skole

samlet set noget over det vejledende timetal.

Vi får øje på, at 4. årgang har en lang skoledag grundet svømning som en del af idræt ift.

vejledende anbefaling. Bestyrelsen beslutter, at vi tager en billedkunsttime fra 4. årgang, så deres

skoledag ikke er så lang.

Der har været et ønske om  booste naturfag i udskolingen, derfor er der tages lidt fra dansk og

matematik mod flere timer i naturfag. Bestyrelsen beslutter dette.

Evt. handlingspunkter/-ansvarlige:

Punkt 5: Høringssvar vedr. nyt skoledistrikt

Beskrivelse:
Som opfølgning på onlinemødet d. 15. februar, fortsætter vi drøftelsen omkring høringssvar i
forbindelse med forslaget om nyt skoledistrikt.

Forventet varighed: 19.15-19.55

Fremlæggelse af punktet: Mathilde

Hensigten med dagsordenspunktet

☐ - Til orientering

☒ - Til drøftelse (herunder sikre input til videre proces/løsning)

☒ - Til beslutning

☐ - Andet

Referat:

Bestyrelsen har på baggrund af drøftelserne sammenfattet et udkast til et høringssvar vedrørende

de foreslåede ændringer af Gug Skoles distrikt.

Bestyrelsen er særligt optagede af:

-At de børn, der i forvejen går på skolen som tidligere ikke har hørt til vores distrikt, kommer til at

høre til vores distrikt.

-På nogle årgange kan det udløse et nyt 5-spor

-De fysiske rammer på skolen

-Skolens kapacitet

-Elevernes læringsmiljø

-Her og nu udgifter til nye elever

Udkastet tages med videre i MED. Hvorefter det sendes ind.



Evt. punkter til næste møde:

Punkt 6: Evt. og næste møde

Beskrivelse:
Punkter til næste møde:

Næstkommende møder:
-  Rundtur på skolen
- Udskolingselevernes indkøb i pauserne
- De unges oplevelse af karakterpres
- Lektiefri skole
- Involvering af skolens forældre
- Tilsyn med skolens virksomhed og årsplan for skolebestyrelsen

Forventet varighed: 19.55-20.00

Fremlæggelse af punktet: Anne

Hensigten med dagsordenspunktet

☐ - Til orientering

☐ - Til drøftelse (herunder sikre input til videre proces/løsning)

☐ - Til beslutning

☒ - Andet

Referat:

Evt. punkter til næste møde:


